

Wild Wadi

- Up to six tickets can be purchased per transaction.
- The offer is valid until 31 December 2022, on Mondays only.
- VISA AED 109 offer can only be purchased online.
- Online VISA ticket is valid for the selected dates only.
- This offer is subject to availability and cannot be combined with any other offer or promotion.
- This offer is applicable to meem Credit Cards issued worldwide.
- To avail of this offer, payment can only be made with meem Credit Card.
- Must present meem Credit Card by the cardholder at the main entrance as proof.
- General admission price will be charged should the guest fail to prove his/her meem Credit Card that is purchased with.
- This offer is not valid during public holidays.
- The general admission fees may be subject to change during the promotion period.
- Wild Wadi Waterpark™ reserves the right to change any of the terms and conditions without prior notice.
- Wild Wadi Waterpark™ tickets cannot be refunded or cancelled.
- All prices inclusive of 5% VAT.
- Certain rides, attractions or outlets may be unavailable during your visit.
- This ticket is a single-entry ticket and can only be used once.
- Complimentary access for children under three years upon presentation of ID.
- Children under 13 years old must be accompanied by an individual aged 16 years or older to enter the waterpark.
- This offer can only be purchased online through the waterpark's website.

- يمكن شراء ما يصل إلى 6 تذاكر لكل معاملة .
- العرض سارٍ حتى 31 ديسمبر 2022، أيام الاثنين فقط.
- يمكن شراء عرض فيزا 109 درهم إماراتي عبر الإنترنت فقط .
- تذاكر العرض على الإنترنت صالحة للتواريخ المحددة فقط .
- يخضع هذا العرض حسب التوافر ولا يمكن دمجه مع أي عرض أو ترويج آخر .
- هذا العرض ينطبق على بطاقة ميم الائتمانية.
- للاستفادة من هذا العرض، لا يمكن السداد إلا ببطاقة ميم الائتمانية.
- يجب تقديم بطاقة ميم الائتمانية من قبل حامل البطاقة عند المدخل الرئيسي كإثبات.
- سيتم فرض سعر الدخول العام في حالة عدم إثبات الضيف بطاقة ميم الائتمانية الخاصة به التي تم شراء العرض منها.
- لا يسري هذا العرض خلال أيام العطل الرسمية.
- قد تتغير رسوم الدخول العامة خلال فترة العرض الترويجي.
- تحتفظ حديقة وايلد وادي المائية الحق في تغيير أي من الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- لا يمكن استرداد أو إلغاء تذاكر حديقة وايلد وادي المائية.
- جميع الأسعار شاملة 5٪ ضريبة القيمة المضافة.
- قد لا تتوفر بعض الألعاب المائية أثناء زيارتك.
- هذه التذكرة هي تذكرة دخول لمرة واحدة ويمكن استخدامها مرة واحدة فقط.
- دخول مجاني للأطفال دون سن الثالثة عند تقديم بطاقة الهوية.
- يجب أن يكون الأطفال دون سن 13 عاما برفقة شخص يبلغ من العمر 16 عاما أو أكثر لدخول الحديقة المائية.
- لا يمكن شراء هذا العرض إلا عبر الإنترنت من خلال الموقع الإلكتروني للحديقة المائية.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي